
PROTOKÓŁ NR 3/2019
 z posiedzenia Komisji Oświaty,

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu.
z dnia 29 stycznia 2019 roku

Rozpoczęcie posiedzenia: godz.12.00.
Zakończenie posiedzenia: godz. 12.42.
Miejsce: sala konferencyjna nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu, przy al. Wyzwolenia 24.
W posiedzeniu udział wzięli:
Radni  Powiatu  Wałbrzyskiego  ze  składu  stałej  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Promocji  Powiatu  wg  listy
obecności stanowiącej Załącznik nr 1 do protokołu.
Goście zaproszeni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji Oświaty,  Polityki  Społecznej i  Promocji Powiatu Adam Zdeb  po powitaniu
Radnych oraz gości  zaproszonych stwierdził  quorum (12 Radnych obecnych).  Następnie zapytał  czy są
uwagi do proponowanego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 
Uwag nie zgłoszono więc  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej i  Promocji  Powiatu
Adam  Zdeb  przystąpił  do  procedury  przegłosowania  porządku  obrad  ze  zmianami,  w  następującym
brzmieniu:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Rozpatrzenie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie

zaliczkowego  uruchomienia  środków  finansowych  z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w 2019 roku.

4. Rozpatrzenie i  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przyjęcia
niektórych  zadań  publicznych  z  zakresu  administracji  rządowej  dotyczących  przygotowania  i
przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2019 roku.

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie określenia
zasad  i  trybu  przyznawania,  pozbawiania  oraz  wysokości  stypendiów  sportowych,  nagród  i
wyróżnień.

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie określenia
rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Wałbrzyskiego w 2019 roku. 

7. Informacja nt. udzielonych w 2018 roku świadczeń z tytułu pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. 
8. Przyjęcie  Sprawozdania  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu
terytorialnego. 

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2018 rok.
10. Sprawy bieżące. Analiza i ustalenie kryteriów projektu „Edukacja przez inspiracje i podróże”, cd. 

                               
                                  
Ad 1
W wyniku głosowania 12 za,  0 przeciw, 0 wstrzymujących się (12 Radnych obecnych) Komisja przyjęła
porządek obrad.

Ad 2
Protokół  z  poprzedniego posiedzenia  komisji  został  przyjęty jednogłośnie  (12 radnych obecnych na sali
obrad).

Ad 3
Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Wałbrzychu Wioleta Kostiańczuk-Tulikowska
przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zaliczkowego uruchomienia środków
finansowych  z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2019  roku  –  stanowi
załącznik nr 4 do protokołu. Zgodnie z art. 35a ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji
zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych (tj. Dz. U. z 2018 r. poz. 511 ze zm.) –
Rada Powiatu  w formie uchwały określa  zadania,  na które  przeznacza środki  finansowe PFRON, które
zostają  przekazane przez  Prezesa  Zarządu PFRON.   Zgodnie  z  §  7  ust.  2  rozporządzenia  w sprawie
algorytmu  przekazania  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych
samorządom wojewódzkim i  powiatowym (t.j.  Dz.  U.  z 2017 r.  poz.  538) Powiat  Wałbrzyski  wystąpi  do
Funduszu o zaliczkę na realizację zadania dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty
ortopedyczne  oraz  środki  pomocnicze  na  kwotę  30  000  zł.  Pozyskana  kwota  nie  może  być  jednak
wydatkowana przed ustaleniem planu finansowego, dlatego występuje potrzeba zaliczkowego uruchomienia
środków  finansowych.  Konieczność  zaliczkowania  środków  uwarunkowana  jest  dużymi  potrzebami



niepełnosprawnych  mieszkańców Powiatu  Wałbrzyskiego,  którzy  z  początkiem roku  oczekują  na  zakup
niezbędnych  przedmiotów  ortopedycznych  i  środków  pomocniczych,  które  powinny  być  rozpatrzone  w
pierwszej  kolejności.  W/w  kwota  umożliwi  bieżące  finansowanie  potrzeb  osób  niepełnosprawnych  w
zaopatrzeniu  w  niezbędne  w  codziennym  życiu  przedmioty  ortopedyczne  i  środki  pomocnicze  tj.
pieluchomajtki, cewniki, worki do zbiórki moczu, materac przeciwodleżynowy i poduszkę przeciwodleżynową.
Do dnia 9 stycznia 2019 r. zostało złożonych na dofinansowanie w/w zadania 54 wnioski na łączną kwotę 76
342,25  zł,  z  czego aż  24  wnioski  na  aparaty  słuchowe  na  kwotę  61  567  zł,  natomiast  na  zakup  w/w
przedmiotów  złożono  30  wniosków  na  kwotę  14  775,25  zł.  Z  uwagi  na  określoną  kwotę  otrzymaną
zaliczkowo nie będą mogły być finansowane zakupy aparatów słuchowych. 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  otworzył
dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam Zdeb  poddał  pod
głosowanie  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały   Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w  sprawie
zaliczkowego  uruchomienia  środków  finansowych  z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w 2019 roku.
W wyniku głosowania:   12 za,  0 przeciw,  0 wstrzymujących się  (12 radnych obecnych na sali),  projekt
uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 4
Główny Specjalista  w  Biurze  Rady Violetta  Muszyńska przedstawiła  projekt  uchwały  Rady  Powiatu
Wałbrzyskiego  w  sprawie  przyjęcia  niektórych  zadań  publicznych  z  zakresu  administracji  rządowej
dotyczących  przygotowania  i  przeprowadzenia  kwalifikacji  wojskowej  w  2019 roku  – załącznik  nr  5  do
protokołu.  Powiedziała,  że  obowiązek  przeprowadzenia  kwalifikacji  wojskowej  wynika  z  ustawy
o powszechnym  obowiązku Obrony Rzeczypospolitej Polskiej. Są to zadania Wojewody Dolnośląskiego,
który  jak  co  roku  skierował  zapytanie  do  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  o  możliwość  przejęcia  zadań
publicznych  z  zakresu  administracji  rządowej  dotyczących  przygotowania  i  przeprowadzenia  kwalifikacji
wojskowej w 2019 roku na obszarze powiatu wałbrzyskiego. Nadmieniła, że do kwalifikacji wojskowej w roku
bieżącym przystąpi 372 mężczyzn i 8 kobiet. 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  otworzył
dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam Zdeb  poddał  pod
głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały   Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przyjęcia
niektórych  zadań  publicznych  z  zakresu  administracji  rządowej  dotyczących  przygotowania
i przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2019 roku.
W wyniku głosowania:   12 za,  0 przeciw,  0 wstrzymujących się  (12 radnych obecnych na sali),  projekt
uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 5
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego,  Promocji  i  Oświaty  Aneta  Błaszkiewicz  przedstawiła  projekt
uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania, pozbawiania oraz
wysokości  stypendiów sportowych,  nagród  i  wyróżnień  –  załącznik  nr  6  do  protokołu. Powiedziała,  że
w  dotychczas  obowiązujących  zapisach  uchwały  kwota  stypendium  wynosiła  250  zł,  natomiast
w proponowanym projekcie kwota ta wynosi 300 zł.  Proponowana uchwała ujednolica jednocześnie cały
tryb. 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  otworzył
dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam Zdeb  poddał  pod
głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały  Rady Powiatu Wałbrzyskiego  w sprawie określenia
zasad i trybu przyznawania, pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień.
W wyniku głosowania:   12 za,  0 przeciw,  0 wstrzymujących się  (12 radnych obecnych na sali),  projekt
uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 6
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego,  Promocji  i  Oświaty  Aneta  Błaszkiewicz  przedstawiła  projekt
uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie określenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na
terenie  Powiatu  Wałbrzyskiego  w 2019 roku  – załącznik  nr  7  do  protokołu. Podkreśliła,  że  środowisko
aptekarskie i Izba Aptekarska są przeciwne proponowanym rozwiązaniom. Nadmieniła, że rada powiatu jest
jednak zobowiązana do  uchwalenia  harmonogramu pracy  aptek.  Dyżury  zostały  zaproponowane w ten
sposób, aby kierownicy aptek mogli zlecić zadania w realizacji obsługi osobom dodatkowo zatrudnionym. 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  otworzył



dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam Zdeb  poddał  pod
głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały  Rady Powiatu Wałbrzyskiego  w sprawie określenia
zasad i trybu przyznawania, pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień.
W wyniku głosowania:  0 za, 5 przeciw, 7 wstrzymujących się (12 radnych obecnych na sali),  projekt uchwały
został negatywnie zaopiniowany. 

Ad 7
Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty Aneta Błaszkiewicz przedstawiła „Informację
nt. udzielonych w 2018 roku świadczeń z tytułu pomocy zdrowotnej dla nauczycieli” - informacja pisemna
stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokołu. Powiedziała, że w poprzednim roku przyznanych zostało 15
świadczeń z tytułu pomocy zdrowotnej dla nauczycieli: 8 świadczeń dla nauczycieli z Zespołu Szkół im. Marii
Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju, 4 dla nauczycieli Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Walimiu,
2 – dla nauczycieli Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nowym Siodle, 1 świadczenie  - Dom
Dziecka w Jedlinie-Zdroju. 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  otworzył
dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
„Informacja nt.  udzielonych w 2018 roku świadczeń z tytułu pomocy zdrowotnej  dla nauczycieli”  została
przyjęta przez aklamację (12 radnych obecnych na sali obrad).

Ad 8
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego,  Promocji  i  Oświaty  Aneta  Błaszkiewicz  przedstawiła
„Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego” - informacja pisemna
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  otworzył
dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
„Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego”  zostało przyjęte przez
aklamację (12 radnych obecnych na sali obrad).

Ad 9
Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  przedstawił
„Sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu za 2018 rok”  - stanowi
załącznik nr 10 do protokołu. Następnie otworzył dyskusję.
Uwag nie zgłoszono.
Sprawozdanie roczne zostało przyjęte przez aklamację (12 radnych obecnych na sali obrad).

Ad 10
/Analiza  i  ustalenie  kryteriów  projektu  „Edukacja  przez  inspiracje  i  podróże”,  cd/  -  informacja  pisemna
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
Naczelnik  Wydziału  Organizacyjnego,  Promocji  i  Oświaty  Aneta  Błaszkiewicz  wyjaśniła,  że  powiat
wałbrzyski może realizować tego typu zadania, jednak muszą być one skierowane do młodzieży placówek,
dla których organem prowadzącym jest powiat wałbrzyski. Pomysłodawcom zależy, aby w projekcie wzięły
udział również dzieci z gmin powiatu wałbrzyskiego  - w tym przypadku może zostać zawarte porozumienie
powiatu z gminą, dzięki czemu możliwa będzie wspólna realizacji oraz wspólne finansowanie przedmiotowej
inicjatywy.   Zasadnym  jest,  aby  był  to  program  wyrównywania  szans  pn.:  „Edukacja  przez  inspiracje
i  podróże”.  Podczas  dokonywanej  analizy  organizacji  transportu  lotniczego  dla  40  osób  zakup  biletu
w  jednym  terminie  i  w  jednej  kwocie  są  utrudnione.  Stąd  bardziej  zasadny  jest  transport  kolejowy  –
bezpośrednie połączenie pendolino z Warszawą lub autokarowy.  Podkreśliła, że należałoby także poddać
analizie liczbę miejsc, które dzieci będą zwiedzać, a tym samym ich koszt. Zasugerowała zwiedzanie nie
tylko  obiektów  muzealnych,  czy  miejsc  pamięci  narodowej,  ale  także  spacer  historyczny  po  mieście.
Następnie odniosła się do kwestii  ubezpieczenia dzieci. Poddała pod rozwagę kwestię wzięcia udziału w
wycieczkach tylko dzieci, które są ubezpieczone lub koszty ubezpieczenia wyjazdu organizatorzy wyjazdu
przejmą na siebie. Program, poza wycieczkami krajoznawczymi, powinien zawierać treści edukacyjne, formy
i metody pracy z dziećmi oraz przewidywane rezultaty, np.: zapoznanie dzieci i młodzieży z lokalną historią,
historią,  historią  ludzi,  którzy  budowali  polską  tożsamość  na  terenach  odzyskanych  po  1945  roku,
zapoznanie uczestników z dorobkiem kulturowym  i gospodarczym regionu, wielokulturowością, symbolami
narodowymi,przybliżenie sylwetek wielu Polaków, patriotyzm, organizacja imprez o charakterze powiatowym
związanych ze świętami narodowymi, dni urodzin lub śmierci wielkich  wielkich postaci polskiej historii czy



gospodarki,  spotkania  z  regionalistami,  historykami,  świadkami  historii.   Następnie  wskazała  cele,  jakie
zostałyby osiągnięte poprzez realizację proponowanego program:

 podtrzymywanie i upowszechnianie tradycji narodowej i państwowej,
 rozwijanie poczucia odpowiedzialności i szacunku dla symboli narodowych,
 upowszechnianie wiedzy na temat polskiej historii, kultury, osiągnięć gospodarczych,
 rozwijanie aktywnego udziału w życiu społeczności szkolnej, lokalnej, państwowej,
 kształtowanie postaw odpowiedzialności za siebie, swoją miejscowość i swój kraj,
 wzmacnianie więzi lokalnych, identyfikacji z miejscem pochodzenia,
 kształtowanie odpowiedniego zachowania w miejscach pamięci narodowej.

Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Polityki  Społecznej  i  Promocji  Powiatu  Adam  Zdeb  otworzył
dyskusję.
Radny Łukasz Kazek odniósł się do kwestii przelotu dzieci samolotem do odwiedzanego miasta i zgodził się
z  przedstawioną  przez  panią  naczelnik  sugestią.  Następnie  nawiązał  do  proponowanych  miejsc  do
zwiedzenia  w  przypadku  Warszawy.  Byłyby  to:  Stadion  Narodowy,  zwiedzanie  Muzeum  Powstania
Warszawskiego, spacer.  Nadmienił, że dodatkową atrakcją dla dzieci byłyby odwiedziny w Telewizji TVN.
Powiedział ponadto, ze w kwestii współfinansowania oraz współrealizacji tego programu podjął już pierwsze
wstępne  rozmowy  z  niektórymi  włodarzami  gmin  powiatu.  Zaznaczył,  że  chciałby,  aby  przedmiotowy
program był  wspólną inicjatywą, ponad podziałami, nawet bez wskazywania autorstwa. Radny dodał,  że
udział w programie wzięłoby każdego roku 80 dzieci: 40 w maju, 40 we wrześniu. Program realizowany byłby
przez 5 lat. Powiedział, że jest także taki zamysł, aby dzieci nakręciły rodzaj filmu lub reportażu  z wycieczki,
a  po  jej  zakończeniu  zostałby  wyłoniony  najlepszy  w  drodze  konkursu.  Dodał   przy  tym,  że  kolejnym
pomysłem byłoby zorganizowanie spotkania każdego roku dla 80-osobowej grupy dzieci z tzw. znaną osobą,
jak .np. gen. Mirosław Hermaszewski, czy znana podróżniczka i dziennikarka Martyna Wojciechowska. 
Radna Ewa Dorosz podkreśliła rangę i charakter proponowanego programu.
Radny  Stanisław  Skrzyniarz wyraził  opinię  o  istocie  prezentowania  uczniom  lokalnych  atrakcji,
a w następnej kolejności terenów bardziej odległych, jak np. te proponowane w większych miastach. 
Radny Leonard Górski przypomniał, że większość placówek oświatowych organizuje wycieczki szkolne po
najbliższych terenach. 
Radny Bogusław Uchmanowicz poddał pod rozwagę jednoczesną realizację dwóch projektów: wycieczki
po Dolnym Śląsku oraz wycieczki do większych miast, jak w zaproponowanym projekcie obojga radnych. 
Starosta Wałbrzyski Krzysztof Kwiatkowski wyraził pozytywną opinią odnośnie realizacji przedstawionych
propozycji,  w  systemie  tzw.  dwutorowym.  Dodał,  że  należałoby  przede  wszystkim  uwzględnić  dzieci  z
placówek  opiekuńczo-wychowawczych  oraz  będących  w  pieczy  zastępczej.  Zapewnił,  że  w  przypadku
uzyskania zgody radnych na realizację zaprezentowanych pomysłów, starosta ustali źródło finansowania i
przedstawi odpowiedni  wniosek na posiedzeniu zarządu powiatu. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji Powiatu Adam Zdeb przychylił się do
zaprezentowanego  wniosku  radnych.  Wyraził  opinię,  że  lokalne  atrakcje  turystyczne  pokazywane  są
uczniom przy okazji organizowanych wycieczkach szkolnych. 
Radny  Łukasz  Kazek zadeklarował  zaangażowanie  się  w  jeden  projekt.  Zapewnił  tymczasem,  że
w przypadku pojawienia się woli uczniów i dyrektorów szkół,  radny skorzysta z zaproszenia i przedstawi
dzieciom na spotkaniach ciekawostki i historię  regionu. 
Starosta Wałbrzyski Krzysztof Kwiatkowski poinformował, że w lutym rozpoczną się wstępne rozmowy z
dowódcą brygady ze Szczecina w kwestii  podjęcia współpracy pomiędzy Wojskiem Polskim a Powiatem
Wałbrzyskim.  Jak  starosta  wytłumaczył,  chodzi  o  to,  aby  dzieci  z  powiatowych  domów  dziecka  miały
możliwość  wypoczynku  w  wojskowych  domach  wczasowych,  a  w  rewanżu  dzieci  żołnierzy  miałyby
możliwość  wypoczynku  na  terenie  powiatu  wałbrzyskiego.  Dodał,  że  ta  inicjatywa  będzie  wiązała  się
z zabezpieczeniem środków finansowych w odpowiedniej kwocie. Odniósł się na koniec do przedstawionego
przez  pomysłodawców  programu  i  zaproponował,  aby  zatwierdzić  go  po  ustaleniu  wszystkich  kwestii
finansowym, a w tym  po podpisaniu stosownych porozumień z włodarzami gmin. Wspomniał, że istotnym
aspektem w kwestii  przygotowania  stosownej  uchwały regulującej  realizację  przedstawionego programu,
będzie ustalenie wszystkich partnerów. 

Komisja, w głosowaniu 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się (12 radnych obecnych na sali obrad)  podjęła
wniosek związany z dokonaniem zmian w planie pracy komisji na I półrocze 2019 r., i tym samym na miesiąc
kwiecień zostały przeniesione następujące  tematy:

1. Opiniowanie wniosków o stypendia sportowe dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w 
2018 roku.

2. Opiniowanie wniosków o nagrody i wyróżnienia dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe
oraz dla trenerów i innych osób. wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej w 2018
roku,

zaś  na  miesiąc  luty  została  przeniesiona  wizytacja  komisji  w  placówkach  oświatowych  i  opiekuńczo-
wychowawczych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Wałbrzyski.



W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej i Promocji
Powiatu Adam Zdeb zamknął posiedzenie Komisji. Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła:
Anna Gromniak             

              Przewodniczący
Komisji Oświaty Polityki Społecznej 
            i Promocji Powiatu 
            /-/  Adam Zdeb
       

Załączniki do niniejszego protokołu dostępne są w Biurze Rady. 
                          Integralną część protokołu stanowi nagranie przechowywane na nośniku CD. 


